
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 29. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål U
Hvorfor inddrog ministeren ikke tidligere i forløbet eksperterne fra Københavns Universi-
tet? Og hvilke vurdering mener ministeren, at der er mest grundlag for at følge: SSI eller
den, som fremlægges af forskerne fra Københavns Universitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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